

Chuck and the First Peoples' Kitchen – Series – Long version

Chuck et la cuisine des premiers peuples – Série – Version longue

ENGLISH

Eager to learn more about First Nations culinary traditions, Chef Chuck Hughes meets Canada's Aboriginal communities.

From lobster fishing in Chaleur Bay, to moose hunting in the province of Newfoundland, to the Ptarmigan hunt in Nunavut, Chuck does not hesitate to travel through forests, rivers and streams and snow-covered landscapes to learn about the food supply techniques of yesterday and today.

WILLING to share their knowledge, members of the communities teach Chuck various family and ancestral recipes, an integral part of their cultural and culinary heritage, which are to be protected and passed on to future generations.

Guided by his mentors, Chuck becomes a privileged witness of the respect this proud people has toward Nature.

FRANÇAIS

Désireux d'approfondir ses connaissances sur les traditions culinaires des Premières Nations, le chef Chuck Hughes part à la rencontre des communautés autochtones du Canada.

De la pêche au homard dans la baie des Chaleurs, à la chasse à l'original dans la province de Terre-Neuve, en passant par la chasse au lagopède sur le territoire du Nunavut, Chuck n'hésite pas à traverser forêts, rivières et sols enneigés pour rejoindre les communautés et pratiquer avec elles, les techniques d'approvisionnement alimentaire d'hier et d'aujourd'hui.

Généreux et avides de partager leurs connaissances, les membres des communautés visitées enseignent à Chuck différentes recettes familiales et ancestrales, véritable patrimoine culturel et culinaire qui se doit d'être protégé et transmis aux futures générations.

Au fil de conversations intimes et amicales avec ses mentors, Chuck devient un témoin privilégié de ce peuple fier et respectueux de la nature qui l'entoure.